

論文標題：
2017 亞洲區域經濟與地方產業發展國際研討會(ICAL 2017)
論文格式說明

Paper Title:
**Paper Format for the 2017 International Conference
on the Asia Regional Economy and Local Industry Development
(ICAL 2017)**

陳◇◇^a、張○○^{*b}、林□□^c

Chen, ◇-◇^a; Chang, ○-○^{*b}; Lin, □-□^c

◇◇大學◇◇系^a、○○科技大學○○系^{*b}、□□大學□□研究所^c

Department of ◇◇, ◇◇ University^a; Department of ○○, ○○ University of Science and
Technology^{*b}; Institute of □□, □□University^c

Email: xxx@xxx.xxx^a; xxx@xxx.xxx^{*b}; xxx@xxx.xxx^c

摘要

本文主要是說明 2017 亞洲區域經濟與地方產業發展國際研討會(ICAL2017)的完稿排版格式，經本研討會通知接受的論文，煩請依循本文格式進行編排。若無法依據規定進行編排者，本研討會將不予刊登，煩請見諒。本會誠摯歡迎作者於投稿時，即以本論文格式為參考依據，進行論文編排。通訊作者請於姓名右上角標示「*」號。

關鍵字：企業管理、資訊科技、生物科技。(3~5 個)

Abstract

This template illustrates the format that must be used in the proceeding for ICAL2017, the 2017 International Conference on the Asia Regional Economy and Local Industry Development. The accepted paper has to conform to this format, we suggested. The corresponding author should make the * mark like this format.

Keyword: Business Administration, Information Technology, Biotechnology. (3-5 keywords)

壹、 引言

本文主要說明 2017 亞洲區域經濟與地方產業發展國際研討會(ICAL2017)論文的排版格式，經本研討會通知已被接受的論文，煩請作者務必依照本格式進行編排。若未能依據論文格式進行排版者將不予刊登。本研討會誠摯歡迎作者於投稿時，即以本格式為參考依據，進行論文編排。

紙張格式採用 A4 大小，版面上方空白邊界留 2.54 cm、下留 2.54 cm，左、右邊界各留 2.54 cm。

1. Introduction

This template illustrates the format that must be used in the proceeding for ICAL2017, the 2017 International Conference on the Asia Regional Economy and Local Industry Development. The accepted paper has to conform to this format, we suggested. The corresponding author should make the * mark like this format.

Type your paper on a computer and print it out on standard A4 size, set the margins of your document to 2.54 cm on all sides.

貳、 論文格式

段落格式的設定為：單行距，與前後段距離均設定為 0 列。其它格式則如下說明：

2. Paper Format

Single-space the text of your paper, and use a legible font (e.g. Times

New Roman). Whatever font you choose, MLA recommends that the regular and italics type styles contrast enough that they are recognizable one from another. The font size should be 12 pt. Leave only one space after periods or other punctuation marks.

一、 文章標題

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體，16 級，粗體字，採單欄排列，段落置中；

(1) Paper title

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 16 pt. and bold. Single-columned and placed in the middle.

二、 作者及服務單位

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體，12 級，段落置中。

(2) Author and affiliation

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 12 pt. Place author's title and affiliation in the middle.

三、 摘要及關鍵字

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體，12 級，段落左右對齊，採單欄排列，縮排指定第一行 2 字元；

(3) Abstract and key words

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 12 pt. Justify align the text and single-columned. Tab the first sentence.

四、標題

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體；標題層次依序應設為：14 級居中對齊「壹、貳、參...」，12 級左右對齊「一、二、三...」，以及 12 級左右對齊「1、2、3...」等，並儘量不超出三個層次的標題設定，細節請見本文。

(4) Title

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman. The primary title is 14 pt. and the sub-title is 12 pt.

參、內文

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體，12 級，採雙欄排列，段落左右對齊，縮排指定第一行 2 字元。

3. Text

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 12 pt. and double-columned. Justify align the text and tab the first sentence.

肆、註腳

字型中文採新細明體、英文採 Times New Roman 字體，10 級，段落左右對齊，縮排指定凸排 1 字元。

4. Footnote

Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 10 pt. Justify align the text and tab the first sentence by one space.

伍、圖與表

文章中之圖與表的大小宜清晰簡明，表格請注意勿被切分成兩頁各半；圖與表的格式說明如下：

5. Figure and Table

Place figures and tables in text as clear as possible. Try to avoid separating them in parts. The format is illustrated as follows:

一、圖

圖標題置於圖的下方，字型中文採新細明體，英文採 Times New Roman 字體，段落置中，整體圖片(含圖號說明)與前後段各空一行。圖內之字體大小請依實際需要設定，但需以清晰可讀為原則(如圖 1)。

(1) Figure

Place title below figures. Type Chinese in PMingLiU and English in Times New Roman, 12 pt., in the middle. Leave one single-space by paragraphs. Set text clearly in figure appropriately for reading.



Figure 1 : TransWorld University

二、表

表標題置於表的上方，段落置中，整體表格(含表格說明)與前後段各空一行。表內之字體大小請依實際需要設定，但仍以清晰可讀為原則(如表 1)。

(2) Table

Place title above tables. Type Chinese in PMingLiU and English

in Times New Roman, 12 pt., in the middle. Leave one single-space by paragraphs. Set text clearly in tables appropriately for reading.

Done by 09/08/2017

Table 1 : ICAL2017 Timetable

工作項目	排定時間
論文截稿日期	106/10/20 (五)
論文錄取通知	106/11/10(五)
報名截止日期	106/11/17 (五)
研討會舉行日期	106/12/1 (五)

陸、 參考文獻

參考文獻請依照作者姓名排序。採用 APA6 格式編排。例如：

5. References

References are followed by authors' names. Use the APA6 format.

- Apkarian, J., & Dawes, A. (2000). Interactive control education with virtual presence on the web. Proceedings of the 2000 American Control Conference (ACC) (Vol. 6, pp. 3985-3990). Chicago, IL: American Automatic Control Council.
- Barrett, E., & Lally, V. (1999). Gender differences in an on-line learning environment. Journal of Computer Assisted Learning, 15(1), 48-60.